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Zwracam sig z uprzejm4 pro5b4 o informacjg dotyczqc4 zjawiska pnestgpczosci

w plac6wkach szkolnych w miescie wloclawek w oparciu o dane KMp we woclawku z roku
2017 i 2018' z oftreileniem na podstawie dostgpnych statystyk czy mamy do czlnienia
z tendencj4 rosn4c4 w stosunku do roku 2017.

Ponadto proszg o infonnacjg jakie dzialania podejmui4 szkoly w oparciu o wrasne
i og6lnokrajowe programy wychowawcze i profiraktyczne dotycz4ce sp*w bezpieczefstwa
i przeciwdzialani a prz'mocy i demoralizacji. Dodatkowo proszg o wskazanie zadai, w kt6re
z angrtow-. s4: Straz Miejska i organizacje pozarz4dowe w zakresie przeciwdzialania
i eliminacji zagroZeri w$6didzieci i mlo&ieiry w naszjrm miedcie.


